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ZAPISNIK 

3. seje sveta staršev Osnovne šole Šmartno pri Slovenj Gradcu, ki je bila 8. 4. 2025 

ob 17. uri v zbornici šole.  

 

Seje so se udeležili člani sveta staršev, ravnatelj Robert Sterkuš, svetovalna delavka 

Janja Hovnik in učiteljica Nataša Budna Stanta.  

Prisotni: Lea Vornšek Pejovnik, Tina Merkač (v imenu Tanje Pelc), Maja Knap, Tina 

Kotnik, Sandra Kotnik, Andreja Jeseničnik, Metka Rader, Petra Štumpfl, Uroš Lužnik, 

Zvonka Bricman in Marija Linasi.  

Opravičeno odsotni: Katarina Drofelnik, Marija Miheu, in Darija Perše Zoretič. 

Odsotni: Tomaž Osojnik, Marina Mencinger, Blaž Kaker, Urška Oiclj. 

Dnevni red:   

1. Problematika nasilja in drugega škodljivega vedenja otrok v šoli  

2. Soglasje sveta staršev k skupni nabavni ceni učnega gradiva, ki ga zagotavljajo 

starši učencev 

3. Razno 

 

Predsednica sveta staršev, Lea Vornšek Pejovnik, pozdravi vse navzoče člane sveta 

staršev ter ravnatelja, gospoda Roberta Sterkuša.  

Ugotavlja, da je prisotnih 11 članov Sveta staršev Osnovne šole Šmartno pri Slovenj 

Gradcu, kar pomeni, da je svet staršev sklepčen in se seja lahko prične.  

Predsednica sveta staršev napove 1. točko dnevnega reda, in sicer problematiko 

nasilja na šoli. Besedo preda g.  ravnatelju Robertu Sterkušu, ki predstavi dejstva o 

zadnjem dogodku na šoli, v katerega je bilo vpletenih nekaj učencev 9. razreda in 

zaradi katerega je šola poklicala tudi policijo. 



Gospod ravnatelj pove, da je 1. 4. 2025 v času pouka oziroma med odmorom na 

hodniku prišlo do neprimernega fizičnega kontakta med tremi učenci 9. razreda. In 

sicer sta dva fanta tretjega spotaknila, da je padel, nato naj bi ga še brcnila oziroma 

udarila.  

Situacijo je opazila razredničarka, ki je fante ločila, preverila, da je tisti, ki je bil deležen 

nasilja nepoškodovan, dva, ki sta izvedla nasilje pa je poslala k svetovalni delavki.  

Ravnatelj razloži, da so nato sledili ustrezni in običajni pogovori in postopki z vsemi 

vpletenimi učenci. Spregovorila je tudi devetošolka, ki je sporočila, da se eden od teh 

dveh fantov že več dni hvali, da ima pištolo. Takrat je bil o vsem obveščen tudi 

ravnatelj, ki je o dogajanju in grožnjah, ki jih je fant objavljal na spletni aplikaciji obvestil 

policiste. Ti so se nemudoma odzvali, izvedli vse protokole in razgovore. 

Ravnatelj, svetovalna delavka in razredničarka odgovorijo še na nadaljnja vprašanja 

staršev o dogajanju tistega dne in v prihodnjih dneh. Ravnatelj razjasni govorice in 

pomiri, da je šola k zadevi pristopila resno. Da so policisti opravili svoje delo, tudi hišno 

preiskavo pri učencu. Neuradno smo izvedeli, da pištole niso našli, je pa fant zdaj v 

kazenskem postopku in bo za svoje nespametno ravnanje odgovarjal.  

Ravnatelj pojasni, da starši otrok, ki so izvajali nasilje s šolo sodelujejo in podpirajo 

ničelno toleranco do nasilja, tako da se zadeva, kar se tiče primernega sporočila vsem 

učencem, da je tovrstno ravnanje nesprejemljivo, ureja v pravi smeri.  

V nadaljnji debati so starši poročali o govoricah, ki o dogodku krožijo v kraju. Izpostavili 

so, da se širi nezadovoljstvo, da se naj primer ne bi ustrezno resno obravnaval. 

Predsednica sveta staršev ob tem pozove ravnatelja in svetovalno delavko naj se v 

podobnih primerih nemudoma pokliče in obvesti vse starše vpletenih otrok. Povsem 

neprimerno je namreč, da starši žrtve o tem primeru niso bili obveščeni s strani šole, 

ampak so bili o dogajanju obveščeni od otroka, ko je prišel domov iz šole.  

Ravnatelj se je strinjal, da bo šola v prihodnje ob resnejših dogodkih bolje obveščala 

starše vpletenih otrok. Zagotovil je, da šola ostaja varno okolje. 

 

Gospod ravnatelj je starše nadalje obvestil še o enem dogodku iz začetka aprila, ko so 

pri osmošolcih v šoli v naravi našli velike količine energijskih pijač in alkohola. Tudi v 

tem primeru so učitelji ukrepali, dve učenki sta bili poslani domov. Ugotavljajo, da so 

energijske pijače med mladimi trenutno zelo priljubljene, nekateri jih v šolo prinašajo 

tudi nalite v bidonih. Težava so tudi fuge in vejpi. 

Predstavniki staršev so se strinjali, da bodo obvestili vse ostale starše, naj bodo bolj 
pozorni na to, kaj otroci prinašajo v šolo. Da naj večkrat pogledajo v šolske torbe in se 
prepričajo, da otrok v šolo ne nosi stvari, ki tja ne spadajo. Ker šolarji kupujejo 
neprimerne stvari tudi na poti v šolo, naj imajo starši tudi pregled nad otrokovim 
denarjem.  
 



Ravnatelj je opozoril tudi na problematiko telefonov oziroma dinamike, ki se med otroki 
vzpostavlja popoldan s komunikacijo prek spleta. Spet se je pojavil nov Tik Tok izziv, 
kjer otroci skačejo pred vozeče avtomobile. Predstavil je pomen emotikonov, ki jih kot 
kodo uporabljajo otroci v spletni komunikaciji in na katere naj bodo starši pozorni. 
Precej je primerov, ko po spletu krožijo neprimerne fotografije ali se žaljenje in psihično 
nasilje dogaja na spletu. Zato je nujno, da imajo starši nadzor nad vsebinami, ki jih 
otrok spremlja na telefonu, če ga ima. Kot je še dejal, je postala šola poligon za 
reševanje težav, ki se skuhajo v popoldanskem času na mobilnih napravah.  
 
Ga. Lea Vornšek Pejovnik se zahvali g. ravnatelju za podane informacije in preide k 

točki 2. »Soglasje sveta staršev k skupni nabavni ceni učnega gradiva, ki ga 

zagotavljajo starši učencev.« 

G. ravnatelj pojasni, da so učitelji na seznam uvrstili zgolj delovne zvezke in gradivo, 

ki jih učenci v šoli dejansko uporabljajo in potrebujejo za nemoten proces pouka. 

Ga. Zvonka Bricman izpostavi nabavo Atlasa in ali je ta res obvezen. Ravnatelj pojasni, 

da je nakup Atlasa priporočen, ne pa obvezen, da se lahko uporablja tudi starejša 

verzija. 

Predsednica sveta staršev pove, da se lahko morebitne pripombe ali predloge k tej 

točki podajo še prek elektronske pošte. Soglasje k nabavi učnega gradiva bo podano 

prek dopisne seje.  

Predsednica napove zadnjo točko dnevnega reda, to je točka »Razno«.   

Ga. Lea Vornšek Pejovnik izpostavi potrebo po ureditvi prehrane za otroke z alergijami 

oziroma omejitvami, saj je pred vrati novo javno naročilo za dobavitelje prehrane. G. 

ravnatelj in ga. Maja Knap se dogovorita, da se bodo povezali z organizatorko prehrane 

in zadevo spremljali ter uredili.   

Predstavniki staršev prve triade opozorijo, da opažajo, da je varstvo otrok v OPB-ju, 

posebej na igrišču, pomanjkljivo. Občutek imajo, da ni pravega nadzora, da se dogaja, 

da kakšnega otroka občasno iščejo, zato so prosili ravnatelja, naj preveri in ukrepa tudi 

na tem področju. Ravnatelj je dejal, da se bo z učiteljicami pogovoril.  

Predstavnica osmega razreda je v zvezi z obveščanjem staršev izpostavila željo 

staršev po tem, da se postavijo neka poenotena navodila glede pogostosti obveščanja 

in glede vsebine, o kateri se obvešča. To je omenjeno tudi v dopisu, ki je bil poslan 

tako razredničarki kot ravnatelju. 

Ga. Lea Vornšek Pejovnik se vsem zahvali za udeležbo in pove, da se morebitne 

dileme lahko razrešijo še prek elektronske pošte. Seja je bila zaključena ob 19.20.  

 

Zapisala:  

Lea Vornšek Pejovnik, predsednica sveta staršev 


